
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DE DATA 8 DE SETEMBRE DE 2020.

Lloc de la sessió:                         Sala d’Actes de la Casa Consistorial
Caràcter de la sessió:                 Ordinària 
Data:                                              8 de setembre de 2020
Hora de començament:             20:00 hores
Hora d’acabament:                     20:30 hores
Presents:                                        Sr. Montserrat Rosselló Nicolau (President, Partit per al Poble) 

Sra. Marta Oliver Amengual (Partit per al Poble)
Sr. Ramiro Amurrio Fernández (Partit per al Poble)
Sr. Gregorio Bauzá Sastre (Partit per al Poble)
Sr. Jaime Català Rosselló (Partit per al Poble)
Sra. Francisca Bauzá Garí (Partit per al Poble) 
Sr. Joan Nicolau Mateu (ARA!-apib)
Sra. Aina Sastre Bauzà (ARA!-apib) 
Sr. Pau Palou Bauzà (ARA!-apib)
Sr. Sra. Apol·lònia Rosselló Barceló (ARA!-apib)
Sr. Serehïm Salord Comes (ARA!-apib)

Absents:  

Secretària Interventora: Sra. Carmen Rosario Botón Valderrábano 

Hi ha quòrum legal.

ORDRE DEL DIA:

1) Aprovació Acta sessió anterior
2) Aprovació definitiva Compte General 2019.
3) Decrets de batlia.
4) Suspensió festes i fires 2020.
5) Precs i preguntes.
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PRIMER.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.

Iniciada la sessió, es sotmet a consideració dels regidors l´Acta de la Sessió Ordinària celebrada el dia  

30 de juny de 2020, la qual, és aprovada per unanimitat.

SEGON. APROVACIÓ DEFINITIVA COMPTE GENERAL 2019.

La Sra. Secretària informa, que publicat el Compte General de l´any 2019 al BOIB nº 115 de 27 de juny  

de 2020, no s´ha presentat cap al·legació, per la qual cosa s´eleva l´acord a la seva aprovació pel Ple, 

segons l’article 212.4 del Text Refós 2/2004 de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals.

Finalitzat el debat, i passat el punt a votació, és aprovat per majoria absoluta, amb 6 vots a favor de 
PxP i 5 abstencions d´ Ara-Apib.

TERCER. DECRETS DE BATLIA.

El Sr. Batle dóna compte als regidors dels decrets de batlia emesos des del mes de juny de 2020  fins a  

setembre  d´enguany,  dels  quals  se´ls  dóna còpia,  de  conformitat  amb l´article  42  del  reglament  

2568/1986 d´organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals i l´article 46 de la llei  

7/1985 de bases del règimen local.

El Ple en resta assabentat, no es fa cap observació.

QUART. SUSPENSIÓ FESTES I FIRES 2020.

El batle exposa la suspensió de les festes i fires del municipi d´enguany fins el dia 4 de desembre festa  

de Santa Bárbara,  a  causa de les mesures sanitàries  i  de protecció establertes pel  Covid-19.  Així  

mateix, exposa que la part cultural continuarà y no es suspendrà i que en aquestes s´aplicaran els  

protocols sanitàries vigents a cada  moment per assegurar la seguretat.

Finalitzat el debat, i passat el punt a votació, és aprovat per majoria absoluta, per unanimitat, amb 6 
vots a favor de PxP i 5 vots a favor d´ Ara-Apib.

CINQUÈ. PRECS I PREGUNTES.

El regidor Joan Nicolau Mateu (Ara!-Apib) fa els següents:

2
-ACTA SESSIÓ ORDINÀRIA PLE 08/09/2020-

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

KQ
KE

5H
9N

YF
XP

5Q
YD

4H
29

ZZ
4G

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//v

ila
fra

nc
ad

eb
on

an
y.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 2

 d
e 

5 



- Inici de curs:  

El regidor vol saber les mesures sanitàries que es van adoptar per l´Ajuntament a l´inici escolar a  
causa de l´alerta del covid-19. 
El sr. batle li  informa que la desinfecció de les aules, banys i demás espais tant de l´escola Es Cremat  
com l´escoleta municipal Es Cucarell es definfecten diàriament i que a més a més cada dissabte una  
empresa especialitzada desinfecta el pati de l´escola. També es neteja i desinfecta amb les mateixos  
protocols l´escola de música.

- Nova aula escoleta municipal  :

El regidor s´interessa per quan obrirà la nova aula d´ampliació de l´escoleta municipal Es Cucarells i  
quan terminaran les obres.

El sr. batle li informa que están finalitzant les darreres feines de l´ampliació i  que el proper dimarts 15  
de setembre vindrà l´inspector de la conselleria per fer l´autorització. Comenta que no s´ha pogut 
autoritzar abans degut a un problema de mala execució de la superficie de l´aula que ha suposat el  
moviment d´una paret uns 50 centímetres per alcançar l´aula les mesures requerides.

El sr. Joan Nicolau vol saber quin assumirà el sobrecost de tal errada. El sr. batle li exposa que haurà  
que depurar responsabilitats i trovar si l´empresa o l´arquitecte van cometre l´errada i respondre per  
això. 

- Àrea recreativa San Pere Jaume:  

El regidor vol saber l´estat de l´inversió. El sr. batle ,li exposa que s´ha fet per financiació de Mallorca  
Rural i que ja està finalitzada, només resten per posar les papeleres de fusta.

- Concessió Poliesportiu Municipal “Es Molí Nou”:  

El regidor s´interessa per l´estat de vigencia de la concessió. El sr. batle si exposa que el concessionari  
ha presentat la seva renuncia en data 02/09/2020 amb tres mesos d´antelació, tal i com preveu la 
clàusula 4.3 del Plec de Clàusules de condicions particulars. Comenta que es prepararà un nou Plec  
per adjudicar per concurs una nova concessió que es durà a Ple.

- Conveni depuradora municipal:  

El regidor vol saber si s´ha signat el conveni de la depuradora d´aigües. El sr. batle li comenta que no  
té coneixement de l´existència d´aquest conveni i que d´existir igual es prorroga automàticament o es 
competencia de la Mancomunitat del Pla. S´informarà sobre aquest.

- Abasteciment d´aigüa potable de la Vila:  

El regidor vol saber l´estat de la vigencia  del servei d´abasteciment d´aigüa. El sr. batle li fa saber que  
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es competencia de la Mancomunitat del Pla i que actualmente es troba prorrogat.

- Punt Verd:  

El sr. Joan Nicolau demana on es poden depositar els restes de poda dels particulars, si l´Ajuntament 
pot oferir aquest servei, perquè es suposa que poden servir pel reciclatge.

El batle li  comenta que seria molt  costòs i  que son els particulars els que tendran que gestionar  
aquests residus fora del punt verd.

- Centre de Dia:   

El regidor s´interessa pel protocol sanitari que es du a terme al Centre de Dia del municipi.
El  batle  li  exposa que es  l´empresa que gestiona el  Centre  és  la  responsable  de cumplir  aquest 
protocol  i  que  l´ajuntament  fa  fa  un  paper  de  suport.  Li  informa  que  l´ajuntament  ha  comprat  
mampares de protecció i ha esquitxat i deseinfectat el terreny.

- Romanent de tresoreria:  

El regidor vol saber si l´Ajuntament utilizarà el romanent de tresoreria per aixecar deute. 

El sr. batle li exposa que enguany no s´amortizarà deute ja que l´ajuntament  ha de tener previst certa 
quantitat de fons per quan recaigui la sentència del judici pel sobrecost del pavelló fet per Melchor 
Mascaró S.A.  Es  tè  previst  el  pagament  per  part  de  l´ajuntament  de uns tres  cent  mil  euros  de  
factures sense pagar des de 2010 i sobretot dels interessos devengats des de llavors. Es tracta d'una 
irresponsabilitat per part de la corporació de llavors, atès que havia d'haver deixat pagada les factures  
i  recurrit  després les factures de les quals  no estigués d'acord i  sobretot haver respectat  el  cost  
originari de el projecte i fer desistiment de l'control de l'sobrecost.

A més la Secretària-Informa que l´ajuntament no compleix actualment els requisits prevists a la lei  
orgánica 2/2012 d´estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera en l´article 32 i DA 6ª i recorda 
que la regla de la despesa de la liquidació de 2019 va ser negativa i que es va aprovar i aplicar el Pla  
económic financer aprovat al Ple de 30 de juny de 2020.

- Deute amb la Mancomunitat del Pla:  

El sr. Joan Nicolau vol informar-se sobre l´estat del deute amb la Mancomunitat del Pla. El sr. batle li  
comenta que al Plenari de data 12/03/2019 es va aprovar el Pla económic financer del deute per la 
recollida  i  tractament  de  residus  amb  la  Mancomunitat  del  Pla  2020-2025  per  import  total  de 
358.816,56 euros i que cada any es pressuposta la quantitat prevista en aquest pla. Enguany s´ha 
pagat en data 12/02/2020 la quantitat de 59.802,73 euros corresponent a l´anualitat de 2020.

El  regidor Joan Nicolau exposa que per minorar  els  costs del  tractament  de residus,  s´hauria  de  
concienciar als veïns i fer campanyes de difusió. 

El batle li  comenta que és difícil  abordar,  amb els mitjans amb què es compten i  la població del 
municipi , aquest problema però que s´esta tractant de reduïr.
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I  no havent més assumptes a tractar, quan són les 20:30 hores, el Sr. Batle aixeca formalment la 

Sessió de la qual n’estenc la present Acta.

Sr. Batle Sra. Secretària Interventora

Sgt: Montserrat Rosselló Nicolau                                         Sgt: Carmen Rosario Botón Valderrábano
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